
Protokoll från styrelsemöte
med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister
Orgnr 802014-3833

Protokoll nr: 1, 2024
Datum: 14 januari, 2024
Plats: Göteborg, 9.30-12.30.

Övrig info:
Styrelsemötet har föregåtts av två dagars internat då styrelsen har träffats för att genomföra visionärt
arbete kring föreningens framtidsfrågor den 12-14 januari i Göteborg.
12/1: 18.30-21. Diskussion om föreningens framtidsfrågor och arbete med att ta fram
verksamhetsplaner för utskotten.
13/1: 10-18. Diskussion om föreningens framtidsfrågor samt arbete med två specifika framtidsfrågor.
14/1: 9.30-12.30 Styrelsemöte.

Deltagande ledamöter: Ulla Sätereie, Tobias Andersson Åkerblom, Rolf Lunneborg, Anneli Megner
Arn, Anna Tiberg, Nikolai Atefie, Åsa Larsson, Johan Lundahl, Jessica Ziegerer

Frånvarande ledamöter: Lena Pettersson

1. Ulla Sätereie förklarademötet öppnat.

2. Ulla Sätereie väljs tillmötesordförande.

3. Jessica Ziegerer väljs till sekreterare.

4. Anneli Megner Arn och Rolf Lunneborg väljs till justerare.

5. Dagordningen godkänns efter en justering av ordningen.

6. Webbutskottet

a) Grävwikin. Johan Lundahl informerar om arbetet med grävwikin. Enligt Scoopredaktören ska

arbetet med kopplingen till medlemsregistret vara klart i januari, februari.

Förfrågan har inkommit om samarbete med JMK när det gäller grävwikin. Styrelsen beslutar

att Scoopredaktören Daniel Wiklander får i uppgift att utforma ett samarbete med JMK och

även erbjuda motsvarande möjlighet till JMG i Göteborg och journalistutbildningen vid

Mittuniversitetet i Sundsvall. Scoopredaktören ska även börja fundera på lanseringen av

grävwikin i medlemsbrev, sociala medier och på hemsidan.

Anneli Megner Arn föreslår att ett grävhäng arrangeras i samband med att grävwikin

introduceras.
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Styrelsen informeras även om poddsamarbetet mellan Scoop och Journalistförbundets tidning,

Journalisten. Podden har fått ett positivt mottagande.

b) Utveckling hemsida. Från guldspadejuryn har inkommit en förfrågan om att effektivisera

nerladdningen av bidragen till guldpaden. Syftet är att förenkla arbetet. Webbutskottet får i

uppgift att ta en diskussion med Daniel Wiklander kring vad som är möjligt att göra.

7. Ekonomi

Åsa Larsson har varit i kontakt med kassören Lena Pettersson. Kassören planerar att lägga en

nollbudget för 2024 eftersom många parametrar fortfarande är okända. Styrelsen behöver ha ett

möte, utöver de planerade, för att besluta om budgeten. Bokslutet för GIJC23 är ännu inte klart, men

styrelsen kommer inom kort att få besked.

8. Arbetsutskottet

a) Gräv i Gävle 2024. Jessica Ziegerer har haft kontakt med grävgeneralerna i Gävle och

informerar om hur arbetet fortskrider. Programmet börjar ta form och planerna för

galamiddagen är spikade. Arrangörsgruppen efterlyser en uppdaterad sponsringspolicy och

styrelsen har informerat om att den är på gång.

b) Stipendier gräv. Stipendierna ska utlysas. Jessica Ziegerer tar kontakt med Daniel Wiklander

om detta.

c) Gräv 25. Styrelsen diskuterar de städer som inkommit med intresse för att arrangera nästa års

grävseminarium.

d) Verksamhetsberättelse och årsmöte. Styrelsen hänskjuter till arbetsutskottet att besluta hur

verksamhetsberättelse och förberedelserna till årsmötet ska fördelas.

9. Medlems- och sponsorsutskottet

Nikolai Atefie redogör för den verksamhetsplan som utskottet har tagit fram för 2024 som bland

annat innehåller:

- att göra en medlemskampanj och en stödmedlemskampanj.

- att fortsätta diskutera medlemsnytta.

- att fortsätta diskutera ett nytt hederspris till en grävredaktion eller redaktionell grävsatsning.

- att stämma av med Föreningshuset hur det just nu ser ut med inbetalda medlemsavgifter.

Styrelsen beslutar att årets runda-bord-samtal med stödmedlemmar ska ske som ett offentligt samtal

på grävseminariet.

Förslag om sponsringspolicy föreligger. Styrelsen diskuterar formuleringar och utskottet får i uppdrag

att ta fram ett skarpt förslag till nästa möte. Beslutas att Ulla Sätereie och Jessica Ziegerer läser och

bidrar med erfarenheter från grävarrangörsgruppen innan nästa möte.
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10. Kansliutskottet

Ulla Sätereie informerar om bemanning på kansliet och föreslår att Scoopredaktörens inhopp på

kansliet ska förlängas mellan 240201 och 240331. Det innebär att Daniel Wiklander under denna tid

är anställd på 100 procent. Styrelsen beslutar enligt förslag.

11. Utbildningsutskottet

Åsa Larsson berättar om vilka planer utskottet har för kursutbudet 2024. Förslag finns också på att

anordna grävhäng på olika orter.

12. Internationella utskottet

Tobias Andersson Åkerblom informerar om förslaget till verksamhetsplan för det internationella
utskottet. Förslaget omfattar bland annat:

- att ta fram en struktur eller plattform som möjliggör nätverkande bland medlemmar och
internationella kollegor, ett projekt som kan lanseras 2025.

- att låta vem som helst pitcha idéer till grävseminariet, vilket möjliggör att utländska
journalister kan sända in bidrag.

- att styrelseledamöter ska delta på konferenser för att inhämta idéer och medlemsnytta, som
tex Skup, Dataharvest och Uncovered i Belgien.

Styrelsen beslutar att verksamhetsplanen ska ligga till grund för budgetarbetet.

13. Opinionsutskottet
Anneli Megner Arn informerar om förslaget till verksamhetsplan för det internationella utskottet.
Förslaget omfattar bland annat:

- att skriva remissvar och eventuell debattartikel på förslaget om offentlighetsanställdas

säkerhet.

- att uppmärksamma problem med offentlighetsprincipen i samarbete med medlemmarna.

- att ha en programpunkt - workshop - på grävseminariet - dit man kan komma med sina

problem och erfarenheter att få ut allmänna handlingar och få hjälp av andra kollegor. Anneli

tar kontakt med programgruppen i Gävle för att diskutera saken.

- att överväga och fatta beslut om förfrågningar gällande deltagande i Almedalen och på

bokmässan.

14. Nästa möte hålls den 29 februari kl 18-20, på zoom. Ett extra möte hålls inom två veckor, den 23

januari, 18-19.

15. Övriga frågor

Styrelsen diskuterar arbetsbelastningen för en del åtaganden i föreningen och om det behövs förslag

till förändringar.
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17. Ulla Sätereie avslutar mötet.

………………………………………….
Jessica Ziegerer, sekreterare

………………………………………….
Rolf Lunneborg, justerare

………………………………………….
Anneli Megner Arn, justerare
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